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Radny Jerzy Wolski -ja mam takie pytanie, przerzuciłem ten materiał, a pytanie
konkretne: wydanie decyzji dotyczących budynków inwentarskich obory,
chlewnie. Ile decyzji o budowie, bo znalazłem informację, że 3% zakończonych
jest.
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